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Protokół 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa

w dniu 21 czerwca 2011

obecni

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marcin Gadecki obecny
3. Radny Kamil Kowalik obecny
4. Radna Zofia Bazańska obecna
5. Radny Marek Rajca nieobecny
6. Radny Władysław Oczkowicz nieobecny
7. Radny Mirosław Kędzierski obecny

tematy posiedzenia

1. Ochotnicza Straż Pożarna w Czeladzi  podstawa działania, struktura organizacyjna 
działalność w 2010r.

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu uczestniczyli
Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Z -ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula 
Polak – Wałek, Doradca Burmistrza Andrzej Świątek, Komendant Straży Miejskiej Krzysztof 
Niebylski, Prezes OSP Czeladź Czesław Meronów, Naczelnik OSP Czeladź Popielski
Marek

pkt.1

Ochotnicza Straż Pożarna w Czeladzi  podstawa działania, struktura organizacyjna działalność w 
2010r.

Temat omawia Naczelnik OSP Czeladź Marek Popielski, Prezes OSP Czeladź Czesław Meronów

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji (zgłasza wniosek)
2. Naczelnik OSP Czeladź Marek Popielski
3. Radna Zofia Bazańska
4. Prezes OSP Czeladź Czesław Meronów
5. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
6. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek
7. Radny Marcin Gadecki

Komisja Bezpieczeństwa wnioskuje oto aby przy konstrukcji najbliższych budżetów Miasta
uwzględnić w miarę możliwości potrzeby OSP odnośnie częściowego dofinansowania zakupu
wozu bojowego GCBA



Głosowanie

głosów za 5
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 0

pkt.2

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych

Udzielenie absolutorium temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek

Radny Wiesław Konderak                      przewodniczący komisji  
Kto z państwa jest za udzieleniem absolutorium burmistrzowi

Głosowanie

głosów za 3
głosów przeciw 0
głosów wstrzymujących się 1

Zmiany w budżecie Miasta na 2011 rok

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek 

Radny Wiesław Konderak                      przewodniczący komisji  
Proszę o informację na temat projektu uchwały dot. sprzedaży domków fińskich

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek
2. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji

Radny Wiesław Konderak                      przewodniczący komisji  
Proszę o informację na temat projektu uchwały w sprawie użytkowania wieczystego działki 
o powierzchni 12000 m

Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Burmistrza Jakub Szurdyga
2. Doradca Burmistrza Andrzej Świątek
3. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji
4. Skarbnik Miasta Urszula Polak Wałek
5. Radny Marcin Gadecki
6. Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz

pkt.3

Radny Wiesław Konderak                      przewodniczący komisji  
Odczytuje odpowiedź na wniosek Komisji Bezpieczeństwa 



Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marcin Gadecki
2. Radny Wiesław Konderak przewodniczący komisji

Radny Wiesław Konderak                      przewodniczący komisji  
zamykam posiedzenie komisji Bezpieczeństwa

protokołował Przewodniczący
Krystian Załęczny      Komisji Bezpieczeństwa

Wiesław Konderak


